



參觀故宮文化博物館

敬啟者：

為使學生更了解中華文化及歷史，建立身份認同並培育正確的價值觀，中五級學生將參觀故宮文化博物館，活動詳情如下：

- 活動性質：中五級 公民與社會發展科活動 — 參觀故宮文化博物館
活動日期：二零二三年四月二十八日 (星期五)
出發時間：2:40 p.m. (學生乘坐旅遊車前往博物館)
解散時間：約 5:30 p.m.
解散地點：故宮文化博物館
負責老師：蘇穎思老師

參觀活動為正常上課日，所有同學必須出席。若同學因特別事故請假，必須於 4 月 19 日(星期三)或以前，以書面詳述理由向學校申請；無故缺席者，將視作曠課處理。當日天文台若懸掛八號或以上暴風訊號、發出紅色/黑色暴雨警告或空氣質素健康指數級別達 10+ 級，活動則自動取消(詳情請留意學校網頁)。

活動及交通費用將全數由學校資助。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二三年三月二十一日

回條

通告編號: 22/23-060c

本人已知悉貴校參觀活動日安排，本人同意 敝子弟參與是項活動。

- 本人允許 敝子弟於下午 5 時 30 分後可留在博物館自由活動，然後自行離開故宮文化博物館。
 本人不允許 敝子弟於下午 5 時 30 後留在博物館自由活動，必須依老師指示離開博物館。

申報 敝子弟健康狀況如下：

- 敝子弟身體健康，並無特殊病歷。
 敝子弟之特殊病歷為：_____，活動時注意事項為：_____。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：

班別： 學號：

家長 / 監護人簽名：

二零二三年三月 日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

School Visit

To help students better understand Chinese culture and History, establish their national identity, and cultivate positive values. The school arrange this event for students.

The following activity has been arranged for S5 students:

Nature of activity	:	S5 Citizenship and Social Development Activity – Visit to Hong Kong Palace Museum
Date	:	28 April 2023 (Friday)
Attend time	:	2:40 p.m.
Dismissal time	:	5:30 p.m.
Dismissal place	:	Hong Kong Palace Museum
Teacher-in-charge	:	Ms So Wing Sze

As the activity is held in the normal school day, students should attend the event. In case of pre-arranged absences, please submit a letter of absence before 19 April 2023 (Wed). Absences without a cause will be treated as truancy. In case of typhoon signal No. 8 or above, Red / Black rainstorm signals, or Air Quality Health Index band at 10+, the School Visit will be cancelled (Please refer to the school webpage for details).

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal

Reply Slip

I am fully aware of the arrangement of the School Visit, and my son / daughter is going to take part.

- I allow my son / daughter to stay at Hong Kong Palace Museum after 5:30 p.m. and leave by himself / herself.
- I do not allow my son / daughter to stay at Hong Kong Palace Museum after 5:30 p.m., he / she must follow teachers' instruction to leave Hong Kong Palace Museum.

As for my son / daughter health conditions:

- He / she is physically healthy.
- He / she suffers from _____ and will need special attention when _____.

Student's name:

Class: Class no.:

Parent's / Guardian's signature: _____